
 

 

Emilia Johansson 

Jag heter Emilia Johansson är 18 år, bor i Vetlanda, Småland och rider förtillfället fyra 

stycken new forest-ponnyer. Vi köpte min egna ponny, Åstratorps Marijo, när han var 4 år 

och är idag 10 år. Planen var att han skulle bli min hopponny men för ca 4 år sedan så började 

vi med dressyren istället. Vi började från noll och rider idag LA:P1 och satsar på att starta 

FEI-klasserna till hösten och sedan får vi se hur långt vi kommer. I hoppningen har vi vinster 

och placeringar upp till LB. Målet är att nå kval gränsen till SM i dressyr till nästa år.  

Ponny nr 2 är Åstratorps montico, eller Totte som jag kallar honom, är 4 år och en blivande 

stjärna! Ägs av Åstratorps stuteri. Montico utbildar jag och målet för hösten är stadiga rundor 

80-90 cm för att sen försöka kvala in till ungponny-SM nästa år. Nu i höst går han också 

kvalitén i Nybro så vi hoppas på en final med honom i Vetlanda. 

Tredje är Fredriksberg Aragon som redan är presenterad här. Utbildar/rider också 

Torpslyckans mascot då han också ska gå kvalitén i Nybro. Mascot är också 4 år men lite 

efter i utbildningen då han är ganska försiktig. 

4 olika ponnyer 4 olika personligheter men ändå är dem ganska lika!! New Forest-ponnyerna 

är bäst!!" 

På bilderna ponnyn Åstratorps Marijo. 

  

 

 


